
ПРИВАТНИЙ ВИЩИЙ НАВЧАЛЬНИЙ ЗАКЛАД 

«ФІНАНСОВО-ПРАВОВИЙ КОЛЕДЖ» 

 

 

Протокол № 1 

засідання Методичної ради Приватного вищого навчального закладу  

«Фінансово-правовий коледж» 

 

 

«30» серпня 2024 року       м. Київ 

 

 

Присутні: Губанова Т.О., Павленко Л.А., Мулянова Т.М.,        

Степанчук І.М., Гавловський А.В., Мацелюх Я.А., Балецький В.М. 

 

Порядок денний: 

1. Затвердження складу Методичної ради Коледжу на 2024/2025 н.р. 

2. Обговорення і затвердження: 

- плану роботи Методичної ради Коледжу; 

- плану роботи методичного кабінету на 2024/2025 н.р.; 

- робочих навчальних планів усіх спеціальностей, графіку 

навчального процесу на 2024/2025 н.р., робочих програм та силабусів 

дисциплін. 

3. Затвердження графіка підвищення кваліфікації викладачів на 

2024/2025 н.р. 

4. Про організацію роботи циклових комісій Коледжу. 

- Затвердження складу голів циклових комісій Коледжу. 

- Розгляд і затвердження планів роботи циклових комісій Коледжу. 

- Про науково-методичні тижні циклових комісій у 2024/2025 н.р. 

5. Особливості ведення документації у Коледжі. Вимоги, методи та 

етичні правила ведення журналів обліку академічної групи, оцінювання 

навчальних досягнень здобувачів освіти. 

6. Про результати створення безпечного середовища як необхідної 

умови успішного навчання, соціалізації та самореалізації здобувачів освіти. 

7. Пропозиції щодо рейтингового оцінювання педагогічних (науково-

педагогічних) працівників. 

 

По першому питанню: 

Слухали: 

Губанова Т.О. представила склад Методичної ради на 2024/2025 

навчальний рік, наголошуючи на важливості оновлення складу Ради для 

забезпечення якості освітньої діяльності. Доповідач також зазначила, що 

новий склад Ради включає представників усіх циклових комісій, що 



дозволить охопити всі напрями навчальної діяльності, зокрема професійну 

підготовку студентів за спеціальностями 081 «Право» та 072 «Фінанси, 

банківська справа та страхування». Обговорювались можливі варіанти 

розширення участі викладачів у роботі Методичної ради та залучення 

молодих фахівців для підвищення динаміки розвитку інноваційних підходів 

у навчанні. 

 

Ухвалили: 

Затвердити склад Методичної ради Коледжу на 2024/2025 н.р.: 

1. Павленко Л.А. - голови методичної ради, кандидат філософських 

наук, вчитель-методист, спеціаліст вищої категорії, відмінник освіти 

України (посвідчення № 85270), заслужений працівник освіти (посвідчення 

№ 017654); 

2. Мулянова Т.М. - заступника голови методичної ради, заступник 

директора з навчально-методичної роботи, спеціаліст вищої категорії; 

3. Степанчук І.М. - секретаря методичної ради, голова циклової 

комісії гуманітарних дисциплін та фізичної підготовки, спеціаліст вищої 

категорії; 

4. Гавловський А.В. - члена методичної ради, голова циклової комісії 

загальноюридичних дисциплін; спеціаліст вищої категорії; 

5. Мацелюх Я.А. - члена методичної ради, голова циклової комісії 

загальноекономічних дисциплін; 

6. Балецький В.М. - члена методичної ради, голова циклової комісії 

природничих та математичних дисциплін; 

Результати голосування: 

«За» - 7, «Проти» - немає, «Утримались» - немає. 

 

По другому питанню: 

Слухали: 

Мулянова Т.М. представила на розгляд план роботи Методичної ради 

Коледжу на 2024/2025 н.р. Доповідач детально пояснила ключові напрямки 

діяльності Ради, включаючи підготовку до моніторингу якості викладання 

дисциплін, організацію науково-методичних заходів для викладачів та 

студентів, а також заплановану роботу над розробкою нових освітніх 

програм і їх переглядом. Також були представлені план роботи 

методичного кабінету, робочі навчальні плани для усіх спеціальностей, 

графік навчального процесу, робочі програми дисциплін та силабуси. 

Гавловський А.В. та Мацелюх Я.А. поділились своїми пропозиціями 

щодо графіку навчального процесу, наголосивши на необхідності 

впровадження гнучких форм навчання з урахуванням сучасних вимог до 

змішаного та дистанційного формату. 

Обговорювались питання про вдосконалення робочих програм для 

студентів, зокрема для спеціальностей 081 «Право» та 072 «Фінанси, 



банківська справа та страхування», з акцентом на розвиток практичних 

навичок у навчальні плани. 

 

Ухвалили: 

1. Затвердити план роботи Методичної ради на 2024/2025 н.р. 

2. Затвердити план роботи методичного кабінету на 2024/2025 н.р. 

3. Затвердити робочі навчальні плани, графік навчального процесу та 

робочі програми дисциплін на 2024/2025 н.р. 

Результати голосування: 

«За» - 7, «Проти» - немає, «Утримались» - немає. 

 

По третьому питанню: 

Слухали: 

Мулянова Т.М. представила графік підвищення кваліфікації 

викладачів на 2024/2025 н.р., зосередивши увагу на важливості постійного 

підвищення рівня професійних знань викладачів для забезпечення 

конкурентоспроможності освітніх програм Коледжу. Доповідач наголосила 

на необхідності регулярного оновлення знань з правничих та фінансових 

дисциплін, впровадження новітніх методик навчання та підвищення 

цифрових компетенцій. Вона також відзначила, що графік підвищення 

кваліфікації враховує потреби викладачів усіх циклових комісій та 

можливості проведення тренінгів і семінарів на базі партнерських закладів 

вищої освіти та професійних асоціацій. 

Обговорення включало питання про залучення зовнішніх експертів та 

можливості міжнародних стажувань для викладачів Коледжу. 

 

Ухвалили: 

Затвердити графік підвищення кваліфікації викладачів на 2024/2025 

н.р. 

Результати голосування: 

«За» - 7, «Проти» - немає, «Утримались» - немає. 

 

По четвертому питанню: 

Слухали: 

Павленко Л.А. доповіла про організацію роботи циклових комісій 

Коледжу у новому навчальному році. Вона представила склад голів 

циклових комісій і наголосила на їх ключових завданнях щодо 

вдосконалення навчальних програм, розробки навчально-методичних 

матеріалів, а також активізації участі викладачів у науково-методичній 

роботі. Доповідач детально зупинилась на планах роботи циклових комісій, 

зокрема, організації науково-методичних тижнів, які є важливою 

складовою навчального процесу і спрямовані на підвищення рівня 

підготовки здобувачів освіти. 



Павленко Л.А. підкреслила важливість належної координації між 

циклами комісій з метою ефективної реалізації навчальних програм. 

 

Ухвалили: 

1. Затвердити склад голів циклових комісій Коледжу на 2024/2025 н.р. 

2. Затвердити плани роботи циклових комісій. 

3. Погодити проведення науково-методичних тижнів циклових 

комісій у 2024/2025 н.р. 

Результати голосування: 

«За» - 7, «Проти» - немає, «Утримались» - немає. 

 

По пʼятому питанню: 

Слухали: 

Гавловський А.В представив детальні рекомендації щодо ведення 

документації у Коледжі, особливо наголосивши на важливості правильного 

ведення журналів обліку академічної групи. Вона також звернула увагу на 

стандарти оцінювання навчальних досягнень студентів, підкреслюючи 

важливість своєчасного внесення оцінок та відміток про відвідування 

занять. Доповідач також звернула увагу на необхідність дотримання 

етичних принципів у процесі оцінювання, уникнення суб’єктивності та 

забезпечення прозорості у виставленні балів. 

Мулянова Т.М. нагадала викладачам про необхідність щомісячного 

перегляду журналів на предмет відповідності вимогам нормативних 

документів. 

 

Ухвалили: 

Затвердити рекомендації щодо ведення документації в Коледжі та 

дотримання етичних норм у процесі оцінювання здобувачів освіти. 

Результати голосування: 

«За» - 7, «Проти» - немає, «Утримались» - немає. 

 

По шостому питанню: 

Слухали: 

Мулянова Т.М. доповіла про заходи, що були впроваджені для 

створення безпечного освітнього середовища у Коледжі, зазначивши, що це 

є однією з ключових умов для успішного навчання та соціалізації студентів. 

Вона навела приклади реалізованих проектів, які покращують умови 

навчання та підтримують студентів, що стикаються з труднощами в 

освітньому процесі. Також було розглянуто заходи з підтримки 

психологічного комфорту студентів і викладачів. 

Обговорювались питання щодо впровадження додаткових заходів 

безпеки, зокрема встановлення камер відеоспостереження та проведення 

інструктажів з безпеки для студентів. 



Ухвалили: 

Продовжити роботу щодо створення безпечного середовища та 

підтримки здобувачів освіти у 2024/2025 н.р. 

Результати голосування: 

«За» - 7, «Проти» - немає, «Утримались» - немає. 

 

По сьомому питанню: 

Слухали: 

Губанова Т.О. представила пропозиції щодо рейтингового 

оцінювання викладачів, пояснивши, що метою системи є підвищення 

професійної активності та стимулювання викладачів до підвищення якості 

освітнього процесу. Вона зазначила, що рейтингове оцінювання має 

базуватись на кількох критеріях, зокрема, науково-методичній діяльності, 

участі у професійних тренінгах, наукових публікаціях, а також на відгуках 

студентів. 

Обговорювались можливі моделі системи оцінювання та варіанти 

мотивацій для педагогічного складу. 

 

Ухвалили: 

Розробити та затвердити критерії рейтингового оцінювання 

педагогічних працівників на основі запропонованих рекомендацій. 

Результати голосування: 

«За» - 7, «Проти» - немає, «Утримались» - немає. 

 

 

 

Голова Методичної ради             Павленко Л.А. 

Секретар Методичної ради             Степанчук І.М. 

 

 
 


